
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 7/2024 w dniu 16 września 2024 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,15 zakończono o godz. 17,15 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Zbyszko Sygierycz     
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Łucja Wicher                              
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     obecna 

5. Krzysztof Konowalski                                            
 

obecny 

6. Jerzy Springer  
 

obecny 

      7. Anna Twardowska      
 

                     nieobecna 

     8. Izabela Dembska                      nieobecna 
 

      9. Grzegorz Bałdyga                          obecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Anna Twardowska 
 
2. Izabela Dembska 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Karolina Krenz – Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 1.1 Informacja o wynikach naboru do szkół prowadzonych przez Powiat 

Wągrowiecki na rok szkolny 2024/2025. 
 1.2. Przygotowanie placówek do nowego roku szkolnego. 
 1.3. Stan finansowy placówek oświatowych. 

 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji – zaakceptowany 
jednogłośnie 
 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

brak 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 
Przewodniczący komisji Zbyszko Sygierycz – wybrany na ostatniej Sesji Rady Powiatu 
Wągrowieckiego przywitał wszystkich uczestników posiedzenia oraz przedstawił 
porządek posiedzenia , który został poddany pod głosowanie i został przyjęty 
jednogłośnie.  
Wszystkie punkty porządku obrad omówiła Pani Karolina Krenz – Kierownik Wydziału 
Oświaty, Kultury i Sportu Starostwa Wągrowieckiego.  
Ad.1.1. Temat został omówiony zgodnie z zał. Nr 1 , który zawiera graficzny sposób 
przedstawiania omawianych danych. Zawiera wyczerpujące dane, przedstawione w 
bardzo czytelny i estetyczny sposób. 
Ad.1.2. Pani Kier. Wydziału wspominała o remontach, które obywały się w szkołach w 
czasie wakacji ( naprawa chodników, malowanie klas itp.). Wszystkie szkoły i  placówki 
oświatowe przygotowane zostały właściwie do pracy w nowym roku szkolnym. 
Ad.1.3. przedstawia zał. Nr 2 w formie tabel, które omówiła Pani Kierownik Wydziału . 
Stwierdziła min., że ewentualna dodatkowa subwencja oświatowa  będzie znana w 
październiku br.  
Pani Kierownik Wydziału przedłożyła również wykaz liczby uczniów szkół 
podstawowych z terenu Powiatu Wągrowieckiego w roku szkolnym 2023/2024 ( Zał. 
Nr 3) co zainteresowało również członków komisji. 
Na zakończenie Przewodniczący Komisji spytał ilu uczniów innych państw jest 
uczniami w wymienionych szkołach i placówkach oświatowych? Odpowiedz -  30 osób. 
 

 4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
4.1  Zapytania    - brak 
4.2  Opinie - brak 
4.3  Stanowiska - brak 
4.2  Wnioski - brak 
 
 
 

 Protokołowała :                              Przewodniczący  Komisji: 
_______________________      __________________________        
  /Barbara Zegartowska/    / Zbyszko Sygierycz/ 

 



 
 


